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   Deze nieuwsbrief wordt in Driehuis 
huis-aan-huis bezorgd. Meestal   

worden onze nieuwsbrieven alleen 
digitaal verspreid. Wilt u onze       

digitale nieuwsbrief ontvangen, dan 
kunt u zich aanmelden op              

info@wijkcomitedriehuis.nl   

XVI 

Meepraten over nieuwbouwplannen heeft zin. Meepraten is nodig. Wijkcomité Driehuis is op zoek naar 
betrokken inwoners die zich actief in willen zetten voor het behoud en de leefbaarheid van ons karakte-
ristieke,  groene en veilige dorp. Meld u aan op: info@wijkcomitédriehuis.nl 

•  
•  
•  

Overzicht nieuwbouwprojecten Driehuis vanaf 2019 

Zuidoostrand  -  
99 woningen  
Start bouw - medio 2025 

 Missiehuis Park fase I  
58 woningen  
Start bouw - 2023 

Parochiegrond   
35 (?) woningen  
Binnenkort bespreking 
met omwonenden 

 Waterloo  
40 woningen worden 
versneld(?) gebouwd 

Witte Huis 
16 woningen  
opgeleverd in 2023 

 

 Terrein COA 
60 (?) woningen  
Start bouw - 2029 (?) 

Missiehuis Park fase II 
22 woningen  
Start bouw  - 2024 of later 

 

 

Nieuw Velserduin 
96 woningen  
Opgeleverd in 2019 

 

 

+99 

+60 

+96 +58 

+22 

+35 
+16 

+40 

De woningnood in Nederland is groot. Het tekort aan huizen wordt geschat op meer dan 390.000. Het Economisch Instituut voor 
de Bouw (EIB) heeft een oplossing hiervoor: aan de randen van gemeenten bouwen, overal één straatje erbij van 50 woningen. 
Onderstaand overzicht toont aan dat er in Driehuis heel wat meer straatjes bij komen.  

mailto:info@wijkcomitedriehuis.nl


Nieuwe leden voor wijkcomité gevraagd 

• De voetbalvelden van RKVV Velsen zullen waarschijnlijk 

niet bebouwd worden. Het college van B&W heeft       

besloten om niet mee te werken aan verhuizing van de 

club naar de overzijde van het spoor, de velden zijn tot 

2040 niet nodig om aan de woningbouwopgave te       

voldoen. Op 16 november om 21.30 uur zal dit voorstel  

in de gemeenteraad besproken worden. 

• De restauratie van het Missiehuis en de nieuwbouw ten 

noorden daarvan zijn kort geleden gestart. De bouw aan 

de zuidzijde is uitgesteld vanwege de stagnerende       

verkoop van de woningen. 

• Dit najaar zal de Franciscusparochie i.o. een herzien plan 

presenteren voor het bouwen van woningen op het voor-

malige kerkhof en in de aangrenzende parochietuin. Een 

nieuw punt in dit dossier is, dat het parochiebestuur heeft 

besloten om een groot deel van de naast de kerk gelegen 

pastorie voorlopig te bestemmen voor vluchtelingen.    

• De gemeenteraad is, onder voorwaarden, akkoord met de 

bouw van 99 woningen aan de Zuidoostrand, achter De 

Luchte en Huis ter Hagen. 

• De bouw van veertig flexwoningen op het terrein van VV 

Waterloo gaat niet door. De wethouder gaat alternatieve 

scenario’s bespreken met de gemeenteraad. 

• De herinrichting van de Driehuizerkerkweg staat gepland 

in het najaar van 2024. 

• Over vier à vijf jaar zullen er waarschijnlijk woningen ge-

bouwd gaan worden op de locatie van het COA en Parlan, 

waar nu alleenstaande minderjarige vluchtelingen       

worden opgevangen.  

• De IJmuider Courant heeft bericht over een ’reeks aan 

incidenten’ rond opvanglocaties in Driehuis. Dat heeft 

veel impact, is de zaak weer onder controle?  

Uit bovenstaande opsomming moge blijken dat er nog      

genoeg werk ligt voor het wijkcomité.  

Het wijkcomité ziet het als zijn taak om de verschillende 

bouwplannen consciëntieus te blijven volgen en te            

becommentariëren, onder andere in de nieuwsbrieven.     

Het comité heeft daartoe regelmatig contact met bijvoor-

beeld ontwikkelaars, ambtenaren en het gemeentebestuur. 

De betrekkingen met de gemeente Velsen zijn op dit moment 

goed, mede door het aanstellen van wijkverbinders en de 

ambitie van de gemeente een goed overleg met de wijken te 

onderhouden. 

Om als comité te kunnen blijven bestaan is er versterking 

met nieuwe leden nodig. Van nieuwe leden wordt verwacht 

dat zij zich samen met enkele andere leden verdiepen in een 

of meer bouwprojecten in Driehuis, eventueel ook meewer-

ken aan de nieuwsbrief (artikelen schrijven, opmaak) en een 

paar keer per jaar de vergaderingen van het voltallige comité 

bijwonen. 

Indien u zich betrokken voelt bij Driehuis en uw steentje wil 

bijdragen om het karakter van het dorp te behouden, dan 

kunt u zich aanmelden op info@wijkcomitedriehuis.nl  

 

De geplande bouw van 40 flexwoningen op het Waterloo-

terrein gaat zo goed als zeker niet door. Na overleg met de 

Velsense woningcoöperaties, waarvan er één de woningen 

zou moeten gaan verhuren, blijkt dat een haalbare         

businesscase niet mogelijk is. Aan het einde van dit jaar zal 

de wethouder verschillende alternatieve scenario’s met de 

gemeenteraad bespreken. Waarschijnlijk zal het gemeente-

bestuur besluiten om plannen voor permanente woning-

bouw te versnellen. Uit ervaring weten wij dat het jaren 

kan duren voordat dergelijke plannen zijn ontwikkeld en de 

eerste schep de grond ingaat. Voetbalclub Waterloo wil in 

die tussenliggende jaren dolgraag gebruik blijven maken 

van hun huidige voetbalveld en de eigen accommodatie.  

De inwoners van Driehuis willen liever ook niet een aantal 

jaren tegen een verwilderd en verloederd gebied aankijken, 

dus wij hopen dat de voetbalclub toestemming krijgt van 

B&W om voorlopig in Driehuis te blijven. 

Geen flexwoningen op Waterloo. Gevolgen? 

In deze nieuwsbrief informeren wij u weer uitgebreid over de voortgang van de bouwprojecten waar in Driehuis aan        
gewerkt wordt of waar plannen voor gemaakt worden.  Hier alvast een kort overzicht: 
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Het schetsontwerp van Heijmans/Amvest zoals het er in mei 

uitzag voorziet in de bouw van 99 woningen: 31 sociale huur-

appartementen en 23 vrije sector huur- of koopappartementen 

in twee gebouwen met vier woonlagen aan de oostzijde van de 

locatie en 45 grondgebonden woningen.  

Na kritiek van de provinciale Adviescommissie Ruimtelijke   

Ordening is het ontwerp op een paar punten aangepast.          

Er is meer openheid gecreëerd tussen de appartementen-

complexen aan de oostzijde en tussen de woningen aan de 

westzijde. En er is meer invulling gegeven aan een duurzaam 

watersysteem en aan de ecologische verbindingszone langs de 

spoorlijn. De aantallen woningen zijn niet veranderd. De pro-

vincie gaat nu akkoord.  

Kijk hier (velsen.raadsinformatie.nl->overzicht->14 sep-> sessie 

2A-> bijlagen-> ~boekwerk def) voor een uitgebreide           

beschrijving van het ontwerp.  

 

Reacties van omwonenden 

Reacties van omwonenden op de bouwplannen kwamen vooral 

van de bewonersvereniging van De Luchte, het merendeel van 

de bewoners is tegen bouwen aan deze groene rand van het 

dorp. Maar áls er gebouwd wordt, is dit naar hun mening best 

een aardig plan.  Zij maken zich wel grote zorgen over het 

bouwverkeer tijdens de bouw en de daarop volgende            

herinrichting van de Lodewijk van Deyssellaan en over het  

intensievere verkeer als de woningen bewoond zijn. De meeste 

bewoners van De Luchte zijn tachtigplussers, voor een deel 

slecht ter been en dus kwetsbare verkeersdeelnemers.          

Dat laatste geldt overigens ook voor de kinderen in de buurt.  

 

Bouwroute baart zorgen 

De zorgen over het bouwverkeer worden gedeeld door de  

gemeente en de ontwikkelaar, een bevredigende oplossing 

hebben zij nog niet gevonden. De Lodewijk van Deyssellaan is 

in de huidige vorm niet geschikt voor grote vrachtauto’s en de 

bocht naar de Albert Verweylaan is onoverzichtelijk en dus 

gevaarlijk. Om ruimte te creëren in de Lodewijk van Deysellaan 

wordt gedacht aan een tijdelijk parkeerverbod aan de zuidzijde 

van de straat. Er moet dan wel ergens anders in de wijk ruimte 

gevonden worden om te parkeren, er wordt bekeken of een 

tijdelijke parkeerplaats bij de speelplaats aan de Van            

Lenneplaan mogelijk is. Er is nog niets besloten.  

Bouwen aan de Zuidoostrand 

In onze nieuwsbrief van mei jl. hebben we de plannen voor de Zuidoostrand beschreven. Wat is er sindsdien gebeurd?  

De inwoners van Driehuis zijn verheugd en bij RKVV Velsen 

overheerst teleurstelling. 

De dreiging van de bouw van 200 - 300 woningen op de     

velden van RKVV Velsen is geweken. Als de gemeenteraad het 

standpunt van B&W deelt zijn deze woningen definitief van de 

baan. De buffer tussen Santpoort-Noord en Driehuis blijft 

open en groen. We hoeven ons niet meer te buigen over de 

vraag hoe de onmogelijke ontsluiting van dit wijkje moet   

worden opgelost. De groei van Driehuis blijft beperkt tot 

‘slechts’ 35 %. 

De voetbalclub wilde graag verhuizen naar Groeneveen aan de 

andere kant van de spoorlijn, een gebied met een beschermde 

status, gelegen in het Bijzonder Provinciaal Landschap. 

Een projectontwikkelaar had aangeboden om de nieuwe    

velden en sportaccommodatie te bekostigen uit de opbrengst 

van 200 tot 300 woningen op de huidige voetbalvelden.     

Afgezien van de vele haken, ogen en juridische vraagtekens 

die aan deze deal kleefden, was Wijkcomité    Driehuis om 

meerdere redenen tegenstander van dit plan: 

 

De grenzen op woning– en verkeersgebied zijn      
bereikt 
Door alle nieuwbouwplannen (zie blad 1) groeit het aantal 

woningen in ons dorp in 10 jaar met 35% ! Niemand in       

Driehuis zit te wachten op nog meer woningbouw en een  

totale groei van het dorp met meer dan 50%.  

Tel daarbij op dat 35% van alle 55.000 auto’s die van en naar 

IJmuiden rijden, dat zijn circa 20.000 auto’s, dagelijks dwars 

door Driehuis rijdt. Wij zijn van mening dat de grenzen op  

woninggebied, maar ook op verkeersgebied zijn bereikt. 

 

Parkeren op eigen terrein 
Op dit moment loopt er een onderzoek naar renovatie of 

nieuwbouw en complete herindeling van de velden van RKVV 

Velsen. In onze vorige nieuwsbrief hebben wij, met behulp van 

schetsontwerpen van de club, al laten zien dat het mogelijk is 

om parkeerplekken op eigen terrein van de voetbalclub te 

realiseren. De meeste voetbalverenigingen beschikken over 

een eigen parkeerterrein, dus dit model heeft de voorkeur van 

Wijkcomité Driehuis. Het zou prettig zijn als de gemeente ook 

meteen besluit om parkeren aan de zijde van het Ichthus   

Lyceum 7 x 24 uur te verbieden en als het parkeerterrein bij 

het NS-station beter wordt benut. Dan is Driehuis in één keer 

verlost van de jarenlange verkeers- en parkeeroverlast van 

bezoekers en spelers.  

Misschien kan de club nu reeds op haar website vermelden 

dat bezoekers gebruik kunnen maken van de parkeerplaats bij 

het NS-station. In de weekenden zijn overdag vaak 50 parkeer-

plaatsen beschikbaar.  

Het wijkcomité is van mening dat er op de huidige locatie  

perspectief  moet worden geboden voor een succesvolle   

toekomst van deze sportvereniging, waarvan de leden en de   

achterban een sterke binding hebben met Driehuis en verdere 

omgeving.  

Voelbalvereniging RKVV Velsen blijft in Driehuis 

https://velsen.raadsinformatie.nl/document/13010594/1/22011+DLA+230627+boekwerk+def


Parkeren op eigen terrein? 
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In een werkgroep, waarin de gemeente, 

de ontwikkelaar, het wijkcomité,            

De Luchte en andere omwonenden zijn 

vertegenwoordigd, wordt het probleem 

van verkeer en parkeren besproken.     

De werkgroep praat ook mee over de 

ruimtelijke invulling van het ontwerp.  

 

Drukbezochte bijeenkomst 
De bewonersvereniging van De Luchte 

heeft op 8 september in de middag een 

aantal leden van de gemeenteraad     

ontvangen en haar zorgen met hen    

besproken. In de avond was er een druk-

bezochte bijeenkomst voor omwonen-

den van buiten De Luchte waarbij ook 

wethouders en ambtenaren waren     

uitgenodigd. Er waren ruim zestig       

omwonenden, maar helaas niemand van 

de gemeente. De aanwezigen dachten 

verschillend over de bouwplannen, de 

vraag waarom het nodig is op deze                                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

locatie te gaan bouwen kwam wel regel-

matig naar voren. De zorgen over het 

verkeer werden breed gedeeld. 

Eind september is er een open brief   

verschenen waarin ouders en kinderen 

hun zorgen uiten over de veiligheid van 

jonge verkeersdeelnemers in de buurt  

en bezwaar maken tegen de mogelijke 

tijdelijke parkeerplaats aan de Van     

Lenneplaan. 

 

De gemeenteraad wil meer betaalbare 
woningen 
De gemeenteraad heeft in september het 

schetsontwerp besproken. In het        

ontwerp worden naast de verplichte  

30% sociale huurwoningen ook 30%   

middelgrote woningen in het vooruitzicht     

gesteld. Op initiatief van de PvdA heeft 

de raad met een grote meerderheid een 

amendement aangenomen waardoor de 

30% middelgrote woningen veranderd is 

in 20% middeldure, waarbij onder      

middelduur wordt verstaan een huur tot       

€ 1100 of een verkoopprijs tot de NHG-

grens, die ligt nu op € 405.000 euro en 

beweegt mee met de inflatie. Volgens 

wethouder Sander Smeets zal een waar-

schijnlijk gevolg hiervan zijn dat alle   

middeldure woningen koopwoningen 

zullen worden en dus geen huurwonin-

gen. De VVD, die tegen het amendement 

stemde, vreest dat de ontwikkelaar geen 

heil meer zal zien in bouwen op deze 

locatie. Uit de laatste nieuwsbrief van het       

Projectteam Zuidoostrand Driehuis, die 

na de uitspraak van de raad is versche-

nen, blijkt hier echter nog niets van.  

 

Planning: bouwen in 2025? 
De ontwikkelaar denkt in de loop van 

2024 een omgevingsvergunning aan te 

kunnen vragen. De verkoop staat        

voorlopig voor oktober 2024 in de      

planning, de bouw zou midden 2025  

kunnen starten. Of deze planning zal  

veranderen na de uitspraak van de     

gemeenteraad, is nog niet bekend.        

De stagnerende verkoop van nieuw-

bouwwoningen zou ook nog roet in het 

eten kunnen gooien. 

                       Uit het schetsontwerp van Heijmans/Amvest, juli 2023 

                       Uit het schetsontwerp van Heijmans/Amvest, juli 2023 
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Kerkbestuur Engelmundus komt met nieuw plan voor bebouwing 

Het parochiebestuur van de r.k. Francis-

cusparochie i.o. in de IJmond (Haarlem-

N, Santpoort,  Driehuis en IJmuiden), 

waar ook de katholieke Engelmundus-

kerk in Driehuis deel van uitmaakt, blijft 

vasthouden aan het plan om op het 

voormalige kerkhof in Driehuis alsook  

in de parochietuin, die direct aan de 

kerk grenst, woningen te bouwen. 

Dat heeft een bestuurslid bouwzaken 

onlangs meegedeeld. 

 

Tijdens de voorlichtingsbijeenkomst 

afgelopen voorjaar met omwonenden, 

waarbij het bestuur de bouwplannen 

toelichtte is er vanuit de kring van   

omwonenden kritiek geuit op de     

totale hoeveelheid woningen, de    

gekozen architectuur (te hoog), de  

ruimtelijke indeling (verlies van  groen) 

en in het algemeen de  verandering 

van het groene hart van Driehuis in  

een teveel verstedelijkt gebied met 

ontsluitingswegen en enige  perkjes en 

paden. 

Het bestuur bleef tijdens  de voorlich-

tingsbijeenkomst voor eigen parochia-

nen op 19 oktober in  Haarlem vast-

houden aan het plan, waarbij  de paro-

chietuin wellicht wat meer ruimte zou 

kunnen krijgen of houden door het 

bouwen van enkele bungalows aldaar 

in plaats van een huizenblok. 

De parochiebestuur stelt de opbreng-

sten uit de bouw van de woningen  

nodig te hebben voor het voortbestaan 

van de parochie. Uitgaande van de 

huidige situatie (onderhoud en functio-

neren) zou de parochie i.o.  het op 

grond van nog aanwezige bezittingen 

zo’n 12 jaar kunnen volhouden. 

 

Pastorie wordt opvangplek voor 
vluchtelingen 
Inmiddels heeft het kerkbestuur beslo-

ten de naast de kerk gelegen pastorie 

te verhuren aan de gemeente voor de 

opvang van vluchtelingen. 

De pastorie is voor het grootste deel 

vrijgekomen sinds de nieuwe pastoor 

van de parochie zijn intrek heeft      

genomen in  de plebanie (soort van 

bisschoppelijk huis) naast de kathedra-

le basiliek St. BAVO aan de Leidsevaart 

in Haarlem. 

Een deel van de pastorie op de begane 

grond wordt gehandhaafd als ruimte 

voor eigen functioneren van de kerk, 

de bovenverdiepingen worden        

verhuurd voor de opvang van vluchte-

lingen  (in dit geval worden vooral 

vluchtelingen uit de Oekraïne            

genoemd). 

De gemeente staat hier positief tegen-

over, evenals het wijkcomité.  

De pastorie moet nog wel enigszins 

worden opgeknapt voor de ontvangst 

van deze vluchtelingen, maar ‘de      

verhuur brengt de parochie uiteindelijk 

een gunstige huur op’, aldus de         

penningmeester. 

De opvang is tijdelijk omdat de pastorie 

beschikbaar moet blijven voor aanpas-

sing aan  definitieve plannen  tot     

restauratie. 

Het parochiebestuur heeft aangekon-

digd op niet al te lange termijn weder-

om een bijeenkomst met omwonenden 

te houden, waarbij men hoopt, dat het 

verschil in opvattingen over de nieuw-

bouwplannen tot een compromis kan 

leiden, waar en de parochie en de   

omgeving, respectievelijk het dorp 

Driehuis mee kunnen leven. Dat     

compromis is wel als voorwaarde    

gesteld door de gemeenteraad bij het 

in principe toestaan van woningbouw 

in dit deel van het dorp. 

Het grootste deel van de pastorie wordt binnenkort verhuurd voor de opvang 

van vluchtelingen (het zou gaan om Oekraïners). 



Bouw Missiehuis Park gestart 
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Bouw Missiehuis Park fase II uitgesteld 
Omwonenden kijken al jaren met zorg naar het hoofdgebouw 

en de kapel, die al veel te lang leegstaan. Wij zien ernaar uit 

om na de transitie de monumentale gebouwen in volle glorie 

te kunnen bewonderen. Er is echter nog geen besluit         

genomen om met de bouw te starten van de geplande      

herenhuizen op het terrein ten zuiden van het hoofdgebouw. 

De hoge prijzen en de opgelopen rente staan vlotte verkoop 

in de weg.  

 

Invloed afdeling stedenbouw Velsen 
Wijkcomité Driehuis is vanaf de start betrokken geweest bij 

deze ontwikkeling. Direct na de verkoop van het Missiehuis 

door Rijksvastgoed hebben wij de nieuwe eigenaar             

uitgenodigd om van gedachten te wisselen over zijn plannen. 

“Geen hoogbouw en zoveel mogelijk behoud van het groen” 

waren onze uitgangspunten. Wij hebben het hele proces van 

dichtbij meegemaakt.  

We waren aanvankelijk gecharmeerd van de stedenbouw-

kundige opzet van Rijnboutt, dat in de ogen van het toen-

malige hoofd van de afdeling stedenbouw echter geen      

genade kon vinden, met een flinke vertraging tot gevolg.                          

 

De nieuwbouw moest qua vormgeving aansluiten bij de     

herenhuizen van Nieuw Velserduin om meer eenheid te    

creëren. Van Ommeren Architecten en Thijs Asselbergs     

Architectuurcentrale zijn nu verantwoordelijk voor het       

ontwerp van Missiehuis Park. 

 

Brederode Wonen beheert de 23 sociale huur-
appartementen 
Aanvankelijk zouden de verplichte 30% sociale huurwoningen 

in een appartementengebouw aan de zuidkant van het terrein 

gebouwd worden. Later is dat gewijzigd en inmiddels is een 

akkoord gesloten met woningcorporatie Brederode Wonen 

voor de realisatie van 23 sociale huurappartementen in de 

noordkant van het hoofdgebouw. 

 

Compromis  
Een aantal bewoners van Nieuw Velserduin was onaange-

naam verrast door de dreigende inkrimping van de boom-

gaard. Later hebben bewoners en projectontwikkelaar een 

compromis gesloten waardoor meer groen behouden blijft. 

 

De bouw van Missiehuis Park is op 13 oktober jl. officieel   

gestart met een drukbezochte feestelijke bijeenkomst.           

In het bijzijn van de wethouder, nieuwe bewoners en          

geïnteresseerde kopers werd een toast uitgebracht op de 

start van een nieuwe woonwijk op deze prachtige locatie,     

bestaande uit royale herenhuizen, huurappartementen,    

luxe koopappartementen, drie unieke kapelwoningen en   

een vrijstaande paviljoenwoning. 

                                                                                                          

De nieuwe bewoners (50% uit Velsen / 50% uit Haarlem,  

Amsterdam en elders) kregen op ludieke wijze de gelegen-

heid om hun toekomstige buren te ontmoeten. 

Het is een goed bericht dat na een lange aanloop het        

monumentale hoofdgebouw en de kapel eindelijk een     

nieuwe bestemming krijgen en dat de projectontwikkelaar  

de moed heeft om de mix van gevarieerde koop– en              

te gaan bouwen aan de noordkant rondom de boomgaard, 

terwijl nog niet alle woningen verkocht zijn. 

Missiehuis Park, aanzicht vanaf de Driehuizerkerkweg 
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De rijbaan van de Driehuizerkerkweg tussen de rotonde Van 

den Vondellaan en Waterloolaan en het kruispunt Nicolaas 

Beetslaan is toe aan vervanging. De werkzaamheden worden    

gecombineerd met de aanleg van een regenwaterriool. Ook 

wordt de openbare verlichting vervangen door energiezuinige 

LED verlichting. In het ontwerp wordt de wegindeling op een 

aantal punten veranderd: 

• Er zal parkeerruimte op de stoep komen. 

• Er komt meer groen in de straat. 

• De rijbaan wordt overal even breed. 

• Er komen verkeersremmende maatregelen. 

Vertegenwoordigers klankbordgroep 
De plannen voor de herinrichting van de Driehuizerkerkweg 

zijn in een vroeg stadium met een klankbordgroep besproken. 

In de klankbordgroep zitten bewoners, directie van basis-

school de Toermalijn, leden van het platform Toegankelijk-

heid, vertegenwoordigers van Westerveld, een vertegen-

woordiger van de Fietsersbond, winkeliers en leden van het 

wijkcomité Driehuis. 

De klankbordgroep is vier keer bij elkaar geweest. Uit deze 

vier overleggen is een voorlopig ontwerp ontstaan. 

Inspraakperiode afgerond 
De inspraakperiode van dit voorlopig ontwerp heeft gelopen 

van woensdag 6 september tot woensdag 18 oktober.       

Tijdens deze periode is er ook een bewonersavond georgani-

seerd op dinsdag 26 september. Deze avond werd goed    

bezocht. Er waren 35 tot 40 bewoners. In totaal zijn er tijdens 

de inspraakperiode en bewonersavond 13 reacties binnen-

gekomen. 

Deze reacties worden in de projectgroep besproken en er 

kunnen n.a.v. de reacties nog wijzigingen worden 

aangebracht. Hierna wil de projectleider nog éénmaal de 

klankbordgroep bijeenroepen om het slotontwerp en de 

eventuele wijzigingen te bespreken. 

Herinrichting Driehuizerkerkweg 

Eerlijk en openhartig gesprek over 15-, 16- 
en 17-jarige asielzoekers in Driehuis 

De IJmuider Courant heeft bericht over een aantal incidenten. 

De negatieve berichtgeving heeft impact op alle betrokkenen 

en de omgeving. Alles lijkt nu weer rustig te zijn, hoe heeft u de 

zaak weer onder controle gekregen? 

Langzamerhand terug naar ‘normaal’ 
Paul en Rina: We hebben nu een wekelijks veiligheidsoverleg 

(dit was maandelijks). Aan dit overleg nemen deel: mensen 

van de gemeente, Parlan, ‘s Heeren Loo en Nidos (voogdij-

instelling). Er is meer beveiliging ingezet, ‘s avonds en              

‘s nachts. Bezoekers werden de afgelopen periode niet toege-

staan. Tijden van thuiskomst werden streng gehandhaafd en 

gesanctioneerd bij overtreding. Langzamerhand willen wij nu 

echter weer terug naar ‘normaal’. Erg streng beleid was een 

periode noodzakelijk, maar uiteindelijk gaat dat ten koste van 

de sfeer en de begeleiding, maar vooral ten koste van het  

welbevinden van de jongeren. We praten hier over zeer ver-

schillende jongeren in de leeftijd van 15, 16 en 17 jaar, die 

vaak een moeilijke reis achter de rug hebben, die soms nog 

maar een of twee weken in Nederland zijn. Veel van deze jon-

geren hebben problemen en trauma’s opgelopen in hun jonge 

leven en zijn afkomstig uit verschillende windstreken en cultu-

ren. Die komen ineens allemaal samen op één locatie, dan 

ontstaan er weleens spanningen en incidenten. We hebben de 

inzet van het personeel na de zomer kunnen wijzigen. Sinds 

kort zit het grootste deel van de jongeren op school, daardoor 

zetten we nu meer personeel in op de drukke uren, als de  

jongeren uit school komen. We hopen de jongens zo meer 

aandacht te kunnen geven en het pedagogisch klimaat te   

kunnen verbeteren. We kunnen nu meer aandacht besteden 

aan begeleiding en begeleidingsplannen. Er zijn wezenlijke 

stappen gezet om het leefklimaat  te verbeteren en daar zijn 

we trots op. Laten we niet vergeten dat deze vestiging er pas 

één jaar staat. In allerijl moest deze vestiging met ‘stoom en 

kokend water’ uit de grond gestampt worden, personeel werd 

van alle kanten ‘ingevlogen’, de training en coaching van het 

nieuwe personeel moest nog worden opgestart.        

Het is onze opdracht om deze jongeren zich hier thuis te laten 

voelen, maar vooral ook: ze moeten zich hier veilig kunnen voe-

len. Dat is onze primaire opdracht. Van daaruit moeten we ze 

zo zelfstandig mogelijk naar hun vervolgplek in de maatschappij 

sturen, dat is een eerste vereiste en daar werken we hard aan. 

 

-Het was natuurlijk buitengewoon jammer dat de jongens in 

het eerste half jaar niet naar school konden. Pas in september 

waren er voldoende leerkrachten en lokalen beschikbaar bij de 

Internationale Schakelklas (ISK). Hier maken ze nu kennis met 

de Nederlandse taal en cultuur. Hoe ervaren ze dat? 

 

In de klankbordgroep, opgericht voor de inwoners van Driehuis vanwege de komst van  

minderjarige vluchtelingen, is op 1 november eerlijk en openhartig gesproken over een 

’reeks aan incidenten’ die de krant gehaald hebben. Vechtpartijen, vernieling op eigen   

terrein en sabotage van poortjes en zwartrijden bij station Santpoort-Noord vroegen om 

inzet van de politie. Naar aanleiding daarvan zijn vier jongens overgeplaatst naar elders. 

Zulke incidenten hebben een negatieve impact op de andere jongeren en op het personeel 

van de jeugdinstelling, maar ook op de omgeving. Dit was voor ons aanleiding  om dieper 

op de materie in gaan in een gesprek met het managementteam van het COA. 

Paul Pothoven (de nieuwe locatiemanager) is sinds vijf weken werkzaam in Driehuis. Paul 

heeft 39 jaar ervaring in de jeugdzorg. Ook Rina van Duinen (adjunct) is aanwezig bij het 

gesprek, zij is vanaf de start werkzaam op deze locatie.   
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Gekluisterd aan de telefoon 
Paul en Rina: Het merendeel van de jongens is heel enthou-

siast. Er is echter nog een kleine groep jongeren die om uit-

eenlopende redenen veel moeite heeft om naar school te 

gaan. Veel van deze jongens zijn zeer betrokken bij de vaak 

hectische ontwikkelingen in dat deel van de wereld waar zij 

vandaan komen en zitten soms tot midden in de nacht aan 

hun telefoon gekluisterd om maar niks te missen van het laat-

ste nieuws. Dan is het voor ons zoeken naar de juiste balans. 

Je kunt dan heel erg sturen op het belang van school, en dat 

doen we ook. Maar het vergt soms intensieve gesprekken om 

de scholing in goede banen te leiden.                                      

Heel belangrijk is dat de enthousiaste jongeren een voorbeeld, 

een rolmodel kunnen zijn voor deze groep.  

 

-Iets heel anders: Hoe staat het met de contacten tussen de 

jongeren en de omgeving? Verloopt dat naar wens of valt daar 

nog veel te verbeteren? 

 

Paul en Rina: Er is contact geweest met het Ichthus Lyceum,  

er zou ook een groep op bezoek komen. Maar doordat er de 

afgelopen weken geen bezoek werd toegestaan, kon dit helaas 

niet doorgaan. We gaan de banden echter zeker weer        

aanhalen. Ruim 50% van de jongens sport regelmatig.        

Sommigen voetballen, anderen kickboksen of bezoeken de 

sportschool. Bovendien wordt er veel gebruik gemaakt van het 

voetbalveldje tegenover de locatie. 

Goed contact met de omgeving is belangrijk, mensen zijn 
welkom als ze vragen hebben 
De inrichting van onze recreatieruimte is inmiddels voltooid. 

Deze ruimte wordt intensief gebruikt. We staan open voor 

initiatieven uit de omgeving. We willen met een jaarkalender 

gaan werken, waarin diverse activiteiten vastgelegd kunnen 

gaan worden, maar waarin ook ruimte moet zijn voor nieuwe 

initiatieven. We vinden het belangrijk om een goed contact 

met de omgeving te hebben.                                                   

Mensen zijn welkom als ze vragen hebben of zich zorgen    

maken. De praktijk leert: onbekend maakt onbemind 

 

-Hoe zijn de maaltijden georganiseerd? Eten de groepen     

gezamenlijk? 

Paul en Rina: In het begin werden de maaltijden gezamenlijk 

met de groepsleiding klaargemaakt en werd er samen          

gegeten. Helaas werd dit budgettechnisch te duur. Nu moeten 

de jongeren zelf koken. Ze krijgen weekgeld en moeten      

hiervan hun eten zelf inkopen. De groepsleiding houdt wel 

toezicht op datgene wat de jongeren klaarmaken en eten.    

De bedoeling is om in de toekomst toch weer een maaltijd 

gezamenlijk te gaan gebruiken omdat samen eten ook belang-

rijk kan zijn voor de groep. 

 

Rina: Mag ik een oproepje doen in de Nieuwsbrief?               

We hebben weer veel behoefte aan winterkleding: warme 

jassen en truien. Dus als mensen nog iets hebben liggen of 

willen wegdoen: hier is het zeer welkom. 

 

-In de recente klankbordgroep-vergadering (een overleg tussen 

bewoners uit Driehuis en COA-medewerkers) werd een idee 

geopperd voor Kerst. Hoe staan jullie daar tegenover? 

 

Paul en Rina: Een heel leuk idee! We stellen dat zeker op prijs! 

Oproep van het COA 
 

Warme jassen en truien (geen andere kleding).  

Als u nog iets heeft liggen: hier is het zeer welkom.  

U kunt de spullen afgeven op Duin- en Kruidbergerweg 1 

Oproep van de klankbordgroep: 

Driehuis trakteert 
 

Het is een goede gewoonte om met Sint en Kerst cadeau-

tjes te geven aan familie en vrienden. In ons dorp wonen 

100 jongens van 15, 16 en 17 jaar, duizenden kilometers 

bij hun familie en vrienden vandaan. Ze zijn niet te benij-

den. De Klankbordgroep roept u op om in de december-

maand onze nieuwe dorpsgenoten te trakteren. Het    

wijkcomité stelt de zakelijke bankrekening beschikbaar.  

 Doet u mee? 
Stort dan a.u.b. een bedrag op rekeningnummer 

NL28 RABO 0360 4697 87    o.v.v.  “Gift jongens” 

ten name van Stichting Wijkcomité Driehuis. 

Wij garanderen dat 100% van het bedrag besteed wordt 

aan cadeautjes voor de jongens. 

http://www.wijkcomitedriehuis.nl

